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Møde Skolebestyrelsesmøde 

Tid 26. maj 2021, kl. Kl. 19.00 – 21.30 

Sted Lærerværelset på Nibe Skole 

Deltagere Anne Sophie Valbjørn, Carsten Brunø, Katrine Rytter, Stine Almskov, Christina Hoe Larsen, 
Jesper Larsen, Annette Skræp, Dina Thunberg, Thomas Sørensen, Marianne Uhrenholt, Ann 
Christina Raunsbæk, Nikolaj Thuesen 

Afbud Sofie Faurby, Michael Gaunø, Anne Skipper 

 

1. Godkendelse af dagsorden (5 min) 

a. Der vælges en næstformand selvom punktet ikke er på dagsordenen, idet det har væ-
ret udskudt længe. Christina Hoe Larsen vælges som næstformand.  

b. Carsten Brunø har sidste møde i dag, idet hans yngste barn afslutter 9.klasse. Sup-
pleanten inviteres til det kommende møde.  

c. Skolebestyrelsens årsberetning kommer på under punkt 10. Evt.  

 

2. Regnskab for perioden januar-juli 2020. Nina Kierch deltager ved dette punkt. Bilag ved-
hæftet.  (20 min)  

Punktet er udskudt fra det aflyse møde i december.  
Regnskabet for 2.halvår af sidste skoleår gennemgås og skal godkendes. 
 

a) Regnskabsåret er nu ændret til at følge skoleåret. Dog er det første regnskab efter 
den model et 7/12 regnskab, netop for at kunne følge skoleåret. 

b) Som noget nyt gøres både timebevillingen og kronebevillingen op samlet og det kal-
des nu basisdrift.  

c) Der flyttes midler fra lønkontoen til vikarkontoen for at kunne opretholde den nuvæ-
rende model for vikardækning.  

d) Regnskabet godkendes.  
 

3. Budget for perioden skoleåret 2020/2021. Nina Kierch deltager ved dette punkt. Bilag 
vedhæftet. (20 min) 

Punktet er udskudt fra det aflyse møde i december.  
Budget for dette skoleår gennemgås og skal godkendes.  

a) Budgettet godkendes. 
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4. Corona – status og opmærksomhedspunkter (30 min) 

Der gives en orientering omkring status på skolen og en dialog omkring fokuspunkter fremad-
rettet.  

b) Alle elever er tilbage og hovedparten af de store elever og personalet testes 2 gange 
om ugen. På Nibe skole har vi statistisk set været heldige og undgået både positive 
test og falske positive test.  

c) Genåbningen i den øvrige del af samfundet har givet anledning til en smule mere åb-
ning her på skolen. Derfor har elever fra 6.-9. klasse fået lov til at være sammen på 
tværs af klasserne udendørs. Dette er tiltænkt at støtte op om relationer på tværs af 
klasserne og den generelle trivsel.  

d) I DUS 2 er der ugentlige rul imellem lokalerne, så børnene i DUS kan opleve mere va-
riation, dog stadig indenfor de samme klasser. Der er sat flere aktiviteter i gang, der 
afholdes børnemøder hvor børnene har medbestemmelse omkring aktiviteterne, ude-
områderne fordeles mellem børnene på skift og der er afholdes overnatning for pi-
gerne på 3. årgang (drengene har holdt deres i efteråret). Der bliver ligeledes afholdt 
overnatning for 4. årgang, hvor de er klassevis.  

e) I DUS 1 er der aftalt DUS-fest på 1. årgang. DUS 1 har også haft middelalderuge og 
mange forskellige aktiviteter inde og ude. 2. årgang glæder sig til at komme i DUS 2, 
men har endnu ikke kunnet blive flyttet derop, idet eleverne skal være klasseopdelt og 
det tillader pladsen i DUS 2 ikke. Den 9. juni får 2. årgang en dag fra 10.00-13.00 i 
DUS 2. Pædagogen, som skal have dem efter sommerferien, har timer på 2. årgang 
og i den forbindelse vil han gå i DUS 2 nogle gange i juni måned, så de stifter be-
kendtskab med DUS 2. Der arbejdes også på at få skabt nogle ture i DUS 2 i den før-
ste uge af sommerferien. Der vil også blive afholdt et forældremøde i juni måned for 2. 
årgangs forældre. 

f) De ekstra puljemidler fra regeringen bruges dels til at holde klasseopdelt undervisning 
på 9.årgang samt en tur per klasse for 5.-9. årgang. Eleverne har nogle gode ture ud 
af huset.  

g) Midlerne til elevrådet sættes i spil efter sommerferien, når der er bedre muligheder for 
igen at forsamles fysisk.  

h) Der er kommet retningslinjer for karamelkastning og vi forventer at holde en relativt 
almindelig sidste skoledag i lighed med konceptet fra sidste år. Elevernes sidste sko-
ledag afholdes d. 4.6.  

i) For de mindste elever vil vi i det kommende skoleår sætte fokus på fællesskabet på 
tværs af klasser. 

j) Desuden kommer der i uge 36 under Levende Legekultur et 3-årigt forløb med fokus 
på leg, sundhed og bevægelse.  

k) Medarbejdersiden ønsker et skoleår uden ret mange overordnede tiltag.  
l) Der opfordres til fra forældrepræsentanterne, at der gøres mere reklame for DUS 2. 

Der foreslås fx en lille børn taler til børn-film, at arrangere arrangementer i DUS 2 som 
forældreråd, foldere og anden reklame.  
 

5. Kaffe (20 min) 

 

6. Lukkedage (5 min). Bilag vedhæftet. 

Vi skal beslutte om vi i kommende skoleår skal fortsætte med ekstra morgenåbent i Dus. I gi-
vet fald skal vi vedtage, hvilke dage, som vi i stedet holder lukket.  

a) Der er faste lukkedage i Aalborg Kommune og dertil kommer lukkedage for DUS i 
Nibe pga. forlænget åbningstid i hverdagene i øvrigt.  

b) Lukkedagene er vedtaget i det kommende skoleår jf. bilaget. 

 

7. Nyt fra… (20 min) 

a. Ledelsen 



 

  3/4 

 

i. Orientering om, at der er opslået 2 barselsvikariater.i 

b. DUS-ledelsen 

Orientering om personalesituationen i DUS 

 

c. Elevråd 

Elevrådet er ikke kommet i gang med at holde møder. 

 

d. Formand 

Intet nyt. 

 

8. Punkter til kommende skoleår (15 min). 

Corona situationen har betydet, at mange af de emner, som bestyrelsen ville have arbejdet med i 
dette skoleår ikke er blevet muligt. Kan vi prioritere, hvad vi ønsker at starte med at sætte fokus på 
i det nye skoleår.  

a) Opfølgningspunkterne fra skolebestyrelsesmødet i august 2020 er følgende: 

▪ Samarbejdet mellem forældreråd og skole. 

▪ Café Hønen 

▪ Regler omkring brug af mobiltelefon. 

▪ 7. - 9. klasses tilladelse til at forlade skolen i frikvartererne. 

▪ Elevplaner i MinUddannelse. 

▪ Udskolingens profil og praksis.  

▪ Status og orientering om skolens pædagogiske udvikling herunder 

skolens fokus på selvregulering, indsatsen i matematik på 5.-7. år-

gang og den nye indskolingsmodel.  

▪ ”Det gode møde” 

▪ Ledelsesspænd på en stor skole.  

▪ Nationale test (tilkommet d.d.) 

 

b) Punkterne gennemgås ift. fortsat relevans. Det konkluderes, at vi fortsat vil behandle 

punkterne på de kommende skolebestyrelsesmøder: Vi aftalte at starte skoleåret med at 

sætte fokus på samarbejdet mellem forældreråd og skole således, at punktet er behandlet 

inden klasserne har valg til forældreråd.  Herunder opdateres forældrerådshåndbogen.  

Derudover prioriteres arbejdet med elevplaner først på skoleåret.  

9. Punkt til orientering til øvrige forældre (10 min) 

Vi udvælger et emne og aftaler form for orientering.  

a) Det blev besluttet, at orientering fra dette møde bliver sammenskrevet med bestyrelsens 
årsberetning. 

 

10. Evt. (5 min) 

a) Skolebestyrelsens årsberetning.  
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a. Årsberetningen udarbejdes som orienteringen til forældre denne gang som en 
sammenfatning af de kommende fokuspunkter for skolebestyrelsen smat en kort 
orientering.  

b. Tak for samarbejdet til Carsten Brunø.  

 

 


